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Zápisnica č. 21/2022 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 14. 11. 2022 v zasadačke Kultúrneho domu 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie. 
2. Kontrola plnenia uznesení.  
3. Správy nezávislého audítora za rok 2021. 
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o miestnom poplatku za komunálne odpady  

a drobné stavebné odpady. 
5. Zrušenie prijatého uznesenia č. 400/2022 
6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa materskej školy, žiaka základnej umeleckej školy a dieťa školského zariadenia na 
území obce Zvolenská Slatina.  

7. Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2023. 
8. Návrh rozpočtu na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025. 
9. Rozpočtové opatrenie 4/2022 a kompetencia starostky obce schváliť rozpočtové opatre-

nie. 
10. Zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku neštátneho školského 

zariadenia Heuréka Slovakia, o.z. 
11. Mimoriadna dotácia z rozpočtu obce pre OZ BOROVINY na podporu podujatia „Vianočná 

dedina na Borovinách“ 
12. Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Zvolenská Slatina. 
13. Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska. 
14. Prenájom časti verejného priestranstva pod existujúcimi predajnými stánkami kvetinárstva 

pre a3b3, s.r.o., Stožok 94, 962 12  Stožok. 
15. Predĺženie nájomnej zmluvy pod existujúcou reklamnou stavbou pre NUBIUM, s.r.o., 

Sládkovičova 8, 034 01  Ružomberok. 
16. Zámer prenájmu časti pozemku v miestnom cintoríne na umiestnenie predajného auto-

matu na náplne do kahancov pre MaVix Lučenec, Rúbanisko III 5941/65, 984 03  Lučenec. 
17. Odkúpenie parcely pod existujúcou miestnou komunikáciou na ulici Komenského  

do vlastníctva obce od predávajúceho Ing. Vladimíra Pašku.  
18. Predaj pozemku vo vlastníctve obce na ulici Družstevná zastavaného stavbami  

pre kupujúcich Ing. Soňa Chrastinová, Ing. Jozef Studený a manželka Anna Studená. 
19. Predaj pozemku vo vlastníctve obce na ulici Mierová zastavaného stavbami pre kupujúcu 

Annu Majdákovú. 
20. Pohľadávky obce. 
21. Uloženie finančných prostriedkov na termínovaný vklad. 
22. Zrušenie zmluvy o vecnom bremene č. 2/2017. 
23. Ukončenie členstva obce Zvolenská Slatina v Mikroregióne Hučava – Zvolensko, združenie. 
24. Kronika obce.  

25. Odmeny poslancov a hlavnej kontrolórky. 
26. Osadenie pamätnej tabule a udelenie pamätnej medaily obce. 
27. Diskusia. 
28. Návrh uznesenia. 
29. Záver. 
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K bodu 1: 
Pani starostka privítala poslancov na zasadnutí OZ. Zároveň vyzvala poslancov o doplnenie 
programu. Keďže nikto nedal pozmeňujúci ani doplňujúci návrh, zasadnutie OZ sa riadilo 
predloženým schváleným programom.  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a odsúhlasení títo poslanci: za predsedu návrhovej 
komisie Mária Huliaková za členov návrhovej komisie Ivan Fiľo a Matej Žubritovský.   
Za overovateľov zápisnice: Alena Kubovská a Martina Libiaková. 
Zapisovateľkou dnešnej zápisnice z OZ je: Viera Gibalová 
 
K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
Pani starostka požiadala kontrolórku obce, aby podala informáciu o kontrole plnenia uznesení 
z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. Kontrolórka obce urobila kontrolu 
plnenia uznesení v zmysle § 18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. Konštatovala, 
že jednotlivé uznesenia sú splnené, resp. v plnení. Zápis z kontroly plnenia uznesení tvorí 
prílohu zápisnice. Prílohou zápisnice tvorí aj správa o činnosti poslancov. Konali sa dve 
pracovné porady, dňa 10. októbra a 7. novembra.  
 
K bodu č. 3: Správy nezávislého audítora za rok 2021. 
Pani starostka informovala, že audítorka v správe z preskúmania účtovnej závierky konštatuje, 
že obec konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. V správe z pre-
skúmania konsolidovanej účtovnej závierky tiež skonštatovala, že obec konala v súlade s po-
žiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 
 
K bodu č. 4: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o miestnom poplatku za komu-
nálne odpady a drobné stavebné odpady. 
Pani starostka vysvetlila prítomným, že toto Všeobecne záväzné nariadenie obec prijímala  
na predchádzajúcom zasadnutí OZ. Konštatovala, že sme sa trochu unáhlili, avšak nevedeli 
sme, že od januára je potrebné zmesový komunálny odpad pred skládkovaním upraviť.  
Od Spoločnosti Pohronie, a.s. a Marius Pedersen, a.s. sme dostali písomné podklady, pričom 
cena úpravy za zmesový komunálny odpad je vo výške 38,40 Eur s DPH. K tejto cene je 
potrebné pripočítať poplatok za uloženie odpadov na skládku (po úprave). Spolu za tonu: 61,50 
Eur. Predpokladaná inflácia bude vo výške 12 %. Týmto percentom odporúčajú upraviť celkové 
ročné náklady. Po prepočítaní nákladov sa vedenie obce následne rozhodlo, že zvýšime 
poplatky za komunálny odpad. U fyzických osôb sme nenavýšili o celých 33 %, ale 
u podnikateľov sme prepočítali sadzby s predpokladaným 33 % navýšením.  
Toto VZN bude predmetom dnešného schvaľovania. 
 
K bodu č. 5: Zrušenie prijatého uznesenia č. 400/2022 
Pani starostka vysvetlila, že prijaté uznesenie č. 400/2022, ktorým sa schválilo zakúpenie 
nádob na odpad do rodinných domov, rušíme na dnešnom zasadnutí, nakoľko sme si mysleli, 
že prostriedky za uloženie odpadu na skládku môžeme  použiť. Od januára 2023 končí vrecový 
zber skla. Obec bola oslovená, že buď zakúpime nádoby alebo zriadime v obci stojiská.  
Keďže nemôžeme použiť tieto finančné prostriedky, vstúpili sme do rokovania aj spolu s obcou 
Očová. Nevyhovujú nám stojiská, ktorých by muselo byť v obci 14.  
Našli sme spoločné riešenie, dodajú nám nádoby na papier 240 l a aj sklo 120 l do každej 
domácnosti financované spoločnosť OZV. Nádoby však budú rozdané do domácností, kde sa 
obyvatelia zdržujú a žijú a sú prihlásení na trvalý pobyt.  
 
K bodu č. 6: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky dotácie  
na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, žiaka základnej umeleckej školy a dieťa 
školského zariadenia na území obce Zvolenská Slatina.  
Pani starostka vyzvala hlavnú kontrolórku obce, aby podala správu o návrhu tohto VZN. 
HK podala správu. Skonštatovala, že Súkromná ZUŠ Heuréka už nie je predmetom tohto VZN, 
ale obec jej poskytuje finančné prostriedky na základe samostatnej zmluvy. 
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Výška dotácie na príslušný kalendárny rok 2023 je poskytnutá na prevádzku a mzdy na dieťa 
materskej školy, školských zariadení a centra voľného času v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
vo výške podľa tabuľky, ktorá je prílohou VZN.  
Pani starostka poďakovala hlavnej kontrolórke a zároveň požiadala predsedníčku  Komisie na 
tvorbu a posúdenie VZN, aby podala správu. Predsedníčka skonštatovala, že návrhy VZN boli 
zverejnené od 28. 10. 2022 na informačnej tabuli pred Obecným úradom a na webstránke 
obce. Lehota pre podávanie pripomienok k návrhom VZN končila dňa 07. 11. 2022 (včítane).  
V lehote na podávanie pripomienok k návrhom VZN obce Zvolenská Slatina neboli podané 
žiadne pripomienky a preto členovia komisie odporúčajú  návrhy týchto VZN schváliť na dneš-
nom zasadnutí OZ. 
  
K bodu č. 7 Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2023. 
Hlavná kontrolórka podala odborné stanovisko k rozpočtu.  
Konštatovala, že návrh rozpočtu bol spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi 
predpismi vzťahujúcimi sa na tvorbu rozpočtu obce. Rozpočet bol zostavený v súlade 
s ústavným zákonom o rozpočtových pravidlách. Návrh rozpočtu bol zverejnený spôsobom 
obvyklým. 
Po pripomienkach bol rozpočet upravený o navýšenie nákladov na komunálny odpad a 
upresnené dotácie Občianskym združeniam a školským  zariadeniam. 
Zároveň dodala, že rozpočet schvaľuje ešte staré vedenie obce, sú v ňom iba povinné 
výdavky, prevádzka obce a školy. Čo sa týka kapitálových výdavkov, sú v rozpočte  
na komunitné centrum, ktorého prestavba práve prebieha.  
Podľa výnimky budeme môcť prostriedky z Rezervného fondu a fondu rozvoja bývania použiť 
na čokoľvek, nie len na kapitálové výdavky, čiže aj bežné výdavky. Táto výnimka zatiaľ platí 
pre rok 2023. Zároveň dodala, že čaká na písomné stanovisko ohľadne použitia a účelu týchto 
prostriedkov.  
Na podnet základnej školy sme pripravili uznesenie, ktorého predmetom je presun finančných 
prostriedkov v zmysle prijatého VZN č. 3/2022  
Druhá časť uznesenia je použitie rezervy školstva na dofinancovanie miezd a prevádzky 
materskej školy na centrum voľného času vo výške 14 790 € a na vyplatenie odmien vo výške 
3 910 € pre pedagogických a nepedagogických zamestnancov materskej školy, školskej 
jedálne, školského klubu detí a centrum voľného času vrátane odvodov. 
 
K bodu č. 9: Rozpočtové opatrenie 4/2022 a kompetencia starostky obce schváliť roz-
počtové opatrenie. 
Hlavná kontrolórka podala informáciu o rozpočtovom opatrení, do ktorého boli zapojené 
prenesené kompetencie za príspevky  na prenesený výkon štátnej správy, matrika, stavebný 
úrad, voľby.  
K príjmom boli narozpočtované aj výdavky.  
V rámci rozpočtového opatrenia bude uvoľnená rezerva školstva a bude presmerovaná do ZŠ  
na financovanie originálnych kompetencií. 
 
K bodu č. 10: Zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku ne-
štátneho školského zariadenia Heuréka Slovakia, o.z. 
Pani starostka informovala o zverejnenom návrhu zmluvy neštátneho školského zariadenia 
Heuréka Slovakia, o.z., zriadeného na území obce. Predmetom je poskytnutie finančných 
prostriedkov na mzdy na prevádzku pre školské zariadenie v zriaďovateľskej pôsobnosti 
prijímateľa.  
Celková ročná suma poskytovaná na základe tejto zmluvy je 19 824 Eur, t.j mesačne budú 
poskytované vo výške 1 652 Eur, čo je 1/12 sumy.  Zmluva sa uzatvára na dobu určitú od 1. 
1. 2023 do 31. 12. 2023.  
 
K bodu 11: Mimoriadna dotácia z rozpočtu obce pre OZ BOROVINY na podporu poduja-
tia „Vianočná dedina na Borovinách“ 
Pani starostka informovala o predloženej žiadosti o poskytnutie mimoriadnej dotácie  
na podujatie organizované v časti obce Boroviny. Usporiadateľom podujatia je OZ 



4 
 

BOROVINY. Po prerokovaní žiadosti sa poslanci rozhodli, že podujatie obec podporí ako 
spoluorganizátor sumou  500 Eur preplatením nákladov do tejto sumy.  
 
K bodu č. 12: Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Zvolenská Sla-
tina. 
Pani starostka vysvetlila, že v súvislosti s tým, že od 1 januára nielen v domácnostiach, ale aj 
na obci očakávame zvýšenie nákladov, rozhodli sme sa aktualizovať prílohu Zásad 
hospodárenia s majetkom obce.  
Aktualizovala sa výška poplatkov za krátkodobý prenájom majetku obce za telocvičňu 
Základnej školy s materskou školou a ostatné zariadenia (objekty) vo vlastníctve obce. Zmeny 
sme navrhli po konzultácií s vedením obce a riaditeľkou základnej školy.  
Dokument bude po schválení zverejnený na webstránke obce a dostupný verejnosti. 
 
K bodu č. 13: Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska. 
Vzhľadom na nárast energií sa vedenie obce rozhodlo tiež aktualizovať prevádzkový poriadok 
multifunkčného ihriska. Došlo k navýšeniu poplatkov za hodinové využívanie športovej plochy. 
Po schválení bude zverejnené v priestoroch základnej školy, ako aj na webstránke obce.  
 
K bodu č. 14: Prenájom časti verejného priestranstva pod existujúcimi predajnými stán-
kami kvetinárstva pre a3b3, s.r.o., Stožok 94, 962 12  Stožok. 
Pani starostka informovala o skončení nájomnej zmluvy pre stánok kvetinárstva. Nájom bude 
uzatvorený z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Predajom kvetov poskytuje služby pre 
obyvateľov obce i okoliu. 
Nájomné v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce je vo výške 741,60 Eur ročne. Doba 
nájmu bude na dobu určitú do 30. 09. 2025.  
 
K bodu č. 15: Predĺženie nájomnej zmluvy pod existujúcou reklamnou stavbou  
pre NUBIUM, s.r.o., Sládkovičova 8, 034 01  Ružomberok. 
Pani starostka podala informáciu o žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy na umiestnenie 
reklamnej stavby pre spoločnosť Nubium. 
Stavba sa nachádza na pozemku vo vlastníctve obce o veľkosti 3 m2. Ročné nájomné v zmysle 
Zásad hospodárenia s majetkom vo výške 30,90 Eur/rok. 
Zmluva bude uzatvorená na dobu určitú.  
 
Bod č. 16: Zámer prenájmu časti pozemku v miestnom cintoríne na umiestnenie predaj-
ného automatu na náplne do kahancov pre MaVix Lučenec, Rúbanisko III 5941/65, 984 
03  Lučenec. 
Pani starostka prítomných informovala o žiadosti na prenájom pozemku pri miestnom cintoríne 
za účelom umiestnenia predajného automatu na náplne do kahancov. Ide o službu občanom 
obce i návštevníkom cintorína, poslanci sa na pracovnej porade dohodli, že pôjde o prenájom 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
Po miestnej obhliadke so žiadateľom bolo navrhnuté miesto priamo v priestoroch cintorína 
(vstup z hlavnej brány, vedľa tabule pod stromami).  
Pani starostka dodala, že nakoľko obec nie je vlastníkom pozemkov, ale máme uzatvorenú 
platnú nájomnú zmluvu za účelom prevádzkovania miestneho cintorína, oslovili sme obidve 
cirkvi, ako vlastníkov o súhlas. Súhlasná odpoveď s umiestnením nám prišla  
od Rímskokatolíckej cirkvi. Evanjelická cirkev nám zatiaľ súhlas nedala.  
Zámer je zverejnený na úradnej tabuli. Po dnešnom schválení zámeru a získaní súhlasu  
od Evanjelickej cirkvi, bude môcť byť schválený nájom pozemku, ktorý by bol na dobu určitú 
v trvaní päť rokov, ročné nájomné 1 Eur. 
 
K bodu č. 17: Odkúpenie parcely pod existujúcou miestnou komunikáciou na ulici 
Komenského do vlastníctva obce od predávajúceho Ing. Vladimíra Pašku.  
Pani starostka informovala o prerokovanej žiadosti o odkúpenie parcely pod miestnou 
komunikáciou do vlastníctva obce. Parcela sa nachádza na ulici Komenského, kde Ing. Paška 
je výlučným vlastníkom KN-E parc. č. 447/5, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 120 m2. 
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Posledná známa cena podľa znaleckého posudku bola vo výške 16,52 Eur/m2. Vlastník 
navrhol cenu 13,50 Eur za m2. Cena celkom je 1 620 Eur.  
Pani starostka dodala, že obec má v záujme postupne pozemky pod miestnymi komunikáciami 
majetko-právne vysporiadať. Na dnešnom rokovaní sa schváli kúpa pozemku, pripraví sa 
zmluva, ktorú  môžu podpísať obidve strany. 
 
K bodu č. 18: Predaj pozemku vo vlastníctve obce na ulici Družstevná zastavaného stav-
bami pre kupujúcich Ing. Soňa Chrastinová, Ing. Jozef Studený a manželka Anna Stu-
dená. 
Pani starostka vysvetlila, že podaná žiadosť Ing. Chrastinovej bude predmetom dnešného 
schvaľovania. Ide o zákonnú výnimku - pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve 
nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný 
celok so stavbou. Vlastníci zistili na ul. Družstevná rokmi, generačne, majú predzáhradku aj 
bránu posunutú na pozemku obce. Do parcely vo vlastníctve obce zasahuje aj spoločný dvor.  
Žiadateľka doručila obci  Znalecký posudok a Geometrický plán, ktoré dala vypracovať na 
vlastné náklady. Cena  za 1 m2 je stanovená na sumu 11,01 Eur. Podľa vypracovaného 
geometrického plánu boli vytvorené novovzniknuté parcely, pričom rodina Chrastinovcov bude 
majiteľom parciel vo výmere spolu 31,5 m2, t.j. 346,82 Eur a rodina Studených 4,5 m2, spolu 
49,55 Eur. 
Uznesenie je pripravené, poslanci sú s prevodom oboznámení, dokumenty boli zaslané 
emailom vopred aj s dôvodovou správou, ktorá podrobne rozpisuje podmienky a rozsah 
prevodu. 
 
K bodu č. 19: Predaj pozemku vo vlastníctve obce na ulici Mierová zastavaného stav-
bami pre kupujúcu Annu Majdákovú. 
Pani starostka vysvetlila, že aj  ďalšia žiadosť je na prevod majetku vo vlastníctve obce 
z dôvodu zastavanosti stavbou.  
Žiadateľka zistila pri dedičskom konaní, že časť hospodárskej budovy a oplotenia sa nachádza 
na obecnom pozemku.  
Cena za prevod bude použitá zo znaleckého posudku na základe prevodu pre rodinu 
Chrastinovcov a Studených, t.j. vo výške 11,01 Eur/m2.  
V tomto prípade ide taktiež o zákonnú výnimku - pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve 
nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný 
celok so stavbou. 
Uznesenie je pripravené, spolu pozemky o výmere 18 m2, cena 198,18 Eur.   
Po schválení na dnešnom rokovaní bude podpísaná kúpna zmluva. 
 
K bodu č. 20: Pohľadávky obce. 
Pani starostka informovala o potrebe odpísania pohľadávok obce. Ide o 
nevymožiteľné pohľadávky fyzických osôb (podľa priloženého zoznamu) na základe 
rozhodnutia súdu v celkovej výške 2 673,53 Eur.   
Uznesenie je pripravené, bude predmetom dnešného schvaľovania. 
 
K bodu č. 21: Uloženie finančných prostriedkov na termínovaný vklad. 
Pani starostka informovala o možnosti uložiť finančné prostriedky na termínovaný vklad  
do  banky VÚB, v ktorej má obec vedené takmer všetky účty. Ak by sme peniaze z rezervného 
fondu a Fondu rozvoja bývania použili, na 12 mesiacov by mohol byť obci poskytnutý úrok 2,8 
%. Na obidvoch fondoch má obec prostriedky vo výške cca 1 000 000 Eur. 
Poslanci na pracovnej porade, kde bola ponuka termínovaného vkladu prerokovaná, súhlasia 
a odporučili z každého fondu použiť na termínovaný vklad po 500 000 Eur. 
Prostriedky budú viazané na celú dobu. Uznesenie je pripravené a po jeho prijatí môže obec 
pristúpiť k podpisu návrhu zmluvy. 
 
K bodu č. 22: Zrušenie zmluvy o vecnom bremene č. 2/2017. 
Pani starostka informovala o žiadosti p. Melicherčíka, ktorý v roku 2017 uzatvoril s obcou 
Zmluvu o vecnom bremene s jednorazovým odplatným plnením vo výške 580 Eur. Navrhol 
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ukončenie dohodou zmluvných strán, na základe podpísanej zmluvy. Na pozemku mali byť 
uložené inžinierske siete a stavba dotláčacej stanice, avšak toto sa nezrealizovalo. Poslanci 
na súhlasia so zrušením zmluvy. Po prijatí uznesenia bude uzatvorená dohoda o zrušení 
zmluvy o vecnom bremene. 
 
K bodu č. 23: Ukončenie členstva obce Zvolenská Slatina v Mikroregióne Hučava – Zvo-
lensko, združenie. 
Pani starostka informovala, že obec Zvolenská Slatina j členom Mikroregiónu Hučava – 
Zvolensko spolu s obcou Očová, kvôli projektu kanalizácie. Nakoľko združenie  bolo založené 
zásadne kvôli projektu vybudovania kanalizácie v obci Zvolenská Slatina a Očová, a táto 
stavba už bola zrealizovaná, žiadame o ukončenie členstva ku dňu 31. 12. 2022. Uznesenie 
je pripravené a bude predmetom schvaľovania na dnešnom rokovaní OZ. 
 
K bodu č. 24: Kronika obce 
Pani starostka podala informáciu o schvaľovaní kroniky za roky 2016 až 2020 od kronikárov 
p. Konôpkovej a p. Hrašku. Vždy do konca nasledujúceho roku by mala byť schvaľovaná 
kronika za predchádzajúci rok. Končí volebné obdobie, trvali sme na tom, aby sa chýbajúce 
roky dopísali a schválili poslancami Obecného zastupiteľstva. Znenie bolo poslancom zaslané 
emailom. Uznesenie je pripravené a bude predmetom schvaľovania na dnešnom rokovaní. 
Zároveň bude schvaľovaná aj odmena kronikárom. 
 
K bodu č. 25: Odmeny poslancov a hlavnej kontrolórky. 
Pani starostka sa vyjadrila, že sa nachádzame na konci roka a konci volebného obdobia, 
navrhla preto v súlade so Zásadami o odmeňovaní pre poslancov OZ mimoriadne  odmeny 
Poslanci boli nápomocní počas celého  volebného obdobia. Spoločne sa dohodli na výške 
odmien 250 Eur a pre hlavnú kontrolórku vo výške 30 % z funkčného platu. Uznesenie je 
pripravené, a bude predmetom na dnešnom rokovaní. 
 
K bodu č. 26: Osadenie pamätnej tabule a udelenie pamätnej medaily obce. 
Pani starostka informovala o prerokovanom návrhu na zhotovenie a umiestnenie pamätnej 
tabule rodákovi obce Zvolenská Slatina, dramatikovi, publicistovi, scenáristovi Štefanovi 
Martinovi Sokolovi, na jeho rodný dom na ulici Družstevná  94/74 pri príležitosti 95. výročia 
narodenia. Predpokladaná cena za zhotovenie bude cca  600 Eur. 
 
Zároveň pani starostka dodala, že v rámci tohto bodu si dovolila navrhnúť dlhoročnej 
poslankyni Obecného zastupiteľstva, pani Elene Bartkovej, ktorá celých 6 volebných období 
bez prerušenia pracovala ako poslankyňa OZ, pamätnú medailu obce. Zastávala aj funkciu 
zástupkyne starostu, zástupkyne sobášiaceho. 
Uznesenie je pripravené a bude predmetom dnešného schvaľovania. 
 
K bodu č. 27: Diskusia. 
Pani starostka vyzvala prítomných poslancov, aby sa zapojili do diskusie. Z radov poslancov 
nemal nikto príspevok do diskusie.  

Pani starostka ďalej vyzvala z radov prítomných občanov, aby sa vyjadrili k prerokovávaným 
bodom, v prípade, že majú pripomienky, či otázky.  

Do diskusie sa zapojil ako prvý p. Marek Hanuska. Ako predseda MO MS by chcel poďakovať 
za posledné 4 roky vzájomnej spolupráce s vedením obce, s poslaneckým zborom. Dodal, že  
neprítomnosť zástupcov ostatných klubov a organizácii na zasadnutiach Obecného 
zastupiteľstva je zrejme  dôkazom  ich spokojnosti so vzájomnou dlhoročnou  spoluprácou. 
Poďakoval končiacim poslancom a teší sa na ďalšiu spoluprácu. 
 
Ďalší sa do diskusie prihlásil p. Lupták. Zaujímal sa o prerokované body č. 7 a 8, že by chcel 
presnejšiu informáciu, kde sú prerokovávané dokumenty zverejnené.  
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Pani starostka mu odpovedala, že Stanovisko k rozpočtu mu môže byť poskytnuté emailom 
a rozpočet je zverejnený na úradnej tabuli obce a na web stránke obce.  
Zároveň by chcel ešte podať vysvetlenie k prerokovávanému bodu č. 11, čo je žiadosť ich OZ 
BOROVINY o dotáciu.  
Vysvetlil, že podujatie organizujú rodiny z Borovín. Ako obyvatelia by to nemohli zrealizovať, 
a preto založili OZ. Dodal, že 8 rodín dáva zo svojho  rozpočtu 600 Eur, plus dotácia od obce 
je vo výške 1 000 Eur. Ihrisko budujú pre verejnosť, chodia sa tam hrávať aj deti z obce, nielen 
z časti obce Boroviny. 
Ku pripravovanému podujatiu vianočnej dediny vysvetlil ku požadovaným veciam, ktoré chcú 
zakúpiť. Ceny na podujatí budú symbolické za punč, kapustnicu, atď.  Nežiadali o podporu na 
veci, ktoré si vedia kúpiť a následne predať. Za covidovej situácie sa podujatie neuskutočnilo, 
preto chcú urobiť podujatie tento rok. 
Plánujú zapožičať drevené stánky, v dvoch sa bude predávať punč, jeden bude mať  
p. Petrinec s jeho výrobkami a ďalšie pani učiteľky Konôpková a Melicherčíková, kde budú 
predávať výrobky žiakov školy, prípadne čo doma vyrobia. Šiesty stánok bude pre týrané ženy 
z centra v Krupine, kde budú predávať trubičky. Dekorácia – osvetlená vstupná brána s 
názvom vianočná dedina sa požičia, iba banner s názvom zostane na budúce ročníky. Plánujú 
zapožičanie Toi Toi v počte 2ks. Prízvukoval, že na podujatí nechcú zarobiť. Ďakuje za každé 
euro.  
Záverom pogratuloval novozvoleným poslancom a poďakoval súčasnému vedeniu.  
 
Zástupca starostky p. Šulek sa do diskusie zapojil s tým, že má len jednu pripomienku 
k podujatiu. Vedenie obce a ani poslanci nemajú problém podujatie podporiť. Ale už aj na 
pracovnej porade sa vyjadril, že v ich predvolebnom letáku bolo, že chcú spájať obidve strany 
Slatiny. Do budúcna by navrhol sa zamyslieť, či toto podujatie nespojiť s obcou a urobiť to 
v centre obce, kde bude pravdepodobne vyššia účasť. Zároveň sú tu vhodnejšie podmienky, 
kultúrny dom, toalety. Chápe, že Boroviny sú súčasťou Slatiny, že to chcú usporiadať 
„historicky“ v Borovinách. Dodal, že nech to neberú ako výčitku, ale nech pouvažujú nad tým, 
či by to nebolo vhodnejšie spojiť sa s obcou.  
 
p. Lupták odpovedal, že berie túto poznámku. Niekde však treba začať a ľudia sa pridajú. 
Boroviny si vybrali, že to majú  blízko pri domovoch. V budúcnosti, ak sa nájdu ľudia, ktorí 
pomôžu, môžu to urobiť aj v obci.. Záverom poďakoval za podnetný návrh. 
 
p. Pavlík, st. poďakoval poslancom za dobrú spoluprácu. Čo strelci plánoval, chceli urobiť 
a požiadali o to, to vedenie obce vždy schválilo a pomohlo. Poďakoval osobitne aj pani 
starostke, že vychádzala v ústrety. Narazili  aj na niektorých občanov, ktorí sa neprispôsobili, 
chodia strieľať nie vždy s vedomím a súhlasom streleckého klubu. Mrzí ho, že tu nevybavili 
miestnosť v obci, kde by boli podmienky na tréningy. Poďakoval, že aj tu priamo v zasadačke 
sa môže so súhlasom vedenia strieľať a ďakuje aj za túto možnosť, že sa prispôsobujeme 
podmienkam. Dodal, že ďakuje aj vedeniu školy, ktoré im pomáha. Odmeňujú sa výsledkami 
za celé Slovensko ako jediná obec konkurujeme v strelectve. Dosahujeme lepšie výsledky ako 
veľké mestá. V ostatnú sobotu deti na medzinárodných pretekoch uspeli, na II. mieste sa 
umiestnil Adrián Pavlík. Ďalších 6-7 detí na tejto súťaži boli Slatinčania. Ani Zvolen, ani Banská 
Bystrica tam neboli, ale práve deti zo Slatiny. Záverom v mene organizácie ešte raz poďakoval 
za dobrú spoluprácu.  
 
Pani starostka tiež poďakovala streleckému klubu  a zároveň vyzdvihla prácu trénerov, lebo 
úspech nespočíva len v snahe a šikovnosti žiakov, ale je výsledkom práce, snahy a záujmu 
trénerov.   
 
Keďže sa už nikto do diskusie neprihlásil, pani starostka poďakovala prítomným  
za príspevky a diskusiu uzavrela. 
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K bodu 28: Návrh uznesení. 
Predsedníčka návrhovej komisie predložila na hlasovanie uznesenia, počet poslancov 9, 
prítomných 9. 
 
-uznesenie č. 407 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 408 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 409 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 410 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 411 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 412 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 413 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 414 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 415 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 416 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 417 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 418 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 419 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 420 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 421 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 422 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 423 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 424 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 425 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 426 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 427 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 428 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 429 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 430 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 431 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 432 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 433 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 434 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 435 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 436 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 437 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
 
K bodu 29: Záver. 
Po vyčerpaní programu pani starostka poďakovala poslancom za účasť a ukončila rokovanie 
Obecného zastupiteľstva. Keďže končí volebné obdobie, zároveň všetkým poďakovala  
za dobrú spoluprácu počas celého volebného obdobia. Osobitne poďakovala poslancom, ktorí 
už nebudú pokračovať ďalšie volebné obdobie, pretože niektorí túto funkciu vykonávali viac 
období za sebou a prispeli k rozvoju našej  obce. Na záver vyslovila presvedčenie, že aj 
spolupráca s novou zostavou OZ bude minimálne taká dobrá, ako bola s poslancami 
v predchádzajúcich obdobiach. Následne rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila. 
 
Zapísala: Viera Gibalová 
 
 
  Ing. Viera Gibalová      Ing. Mária Klimentová 
    prednostka OCÚ              starostka obce 
 
     Ing. Ján Šulek      
     zástupca starostky 
 
 
        Alena Kubovská        Martina Libiaková 
 overovateľ                         overovateľ 


